
Verslag Materialen Commissie 
 
Inleiding: 
Helaas moest Gerard stoppen met zijn werk als materialen man. 
Dan valt er een gat dat ingevuld moet worden. Intussen gaan de optredens door en willen de mannen wel 
muziek en materialen. 
Officieel ben ik slechts de chauffeur van een wat grotere auto met trekhaak en ook betrokken lid. 
 
Zaken op een rijtje: 
In de ledenvergadering werd besloten om huurauto’s te gaan gebruiken voor het vervoer van onze materialen.  
Gezien de dan oplopende kosten vond ik dat niet verstandig. 
Daarom heb ik mijn diensten aangeboden als chauffeur van een Citroën Berlingo. 
 
Al snel miste ik de basis informatie om met de juiste materialen bij de optredens te krijgen. 
Daarom heb ik de volgende overzichten opgesteld: 

• Een totaal overzicht van wat we nodig hebben voor een groot en klein optreden. 

• Een grote kist met accessoires meenemen voor elk optreden vond ik onnodig. Ik heb een overzicht 
gemaakt van wat er wanneer er iets mee moet. Dit overzicht bevat per nummer en titel materialen en 
acts. (op verzoek van het bestuur zijn daar de namen van de solisten uit gehaald) Dit is afgestemd met 
de accessoire commissie. (Jos en Peter) 

• In overleg met de dirigent, geluid mannen, accessoire commissie en de PR man, bepalen we per 
optreden wat er mee moet aan materiaal muziek en PR materialen. 

 
De aanhangwagen: 
Een verhaal apart. 
Bij de controle van de elektrische aansluiting, auto versus aanhanger, bleek die juist te zijn. 
Bij de veiligheidscontrole o.a. de status van de banden bleken deze van 2004 te zijn (bij een ongeluk ben je niet 
verzekerd bij zulke oude banden). Het reservewiel bleek een totaal andere maat te hebben dan de andere 
banden. 
Kort samengevat het geld is, met behulp van een juridisch adviseur, terug gekomen en er zijn bij een ander 
bedrijf twee nieuwe wielen met banden gemonteerd.  
Na het optreden in Leeuwarden bleek er ook nog een as van de aanhanger kapot te zijn. Hierdoor liep het wiel 
aan in de wielkast. 
Wij zijn door het oog van de naald gegaan. Je moet er niet aan denken dat je met zo’n zwaar beladen 
aanhangwagen, met al onze spullen erin, verongelukt. ;-(   
Het bestuur heeft daarna besloten de aanhanger (na een controle van een deskundige) niet meer voor vervoer 
te gebruiken. 
Momenteel functioneert hij als een externe opslag van Shantykoor materialen. 
 
Met Edze gaan we op zoek naar een  sponsor om de kosten te dekken voor het huren van een bestelwagen 
(verwacht wordt voor hooguit 5 keer per jaar). Graag aan ons doorgeven als je mogelijke sponsors in je 
relatienetwerk zitten. Wij gaan ze dan benaderen. 
 
Tot slot: 
Dit is mijn eerste en laatste verslag voor de Materialencommissie omdat er intussen een nieuwe kandidaat is 
om als materialen man op te gaan treden. 
 
Ik wil alle collega’s bedanken voor de ondersteuning en inzet om de materialen bij de optredens te krijgen.  
Zonder jullie was mij dat als nieuweling nooit gelukt. 
 

 
Met een vriendelijke Shantygroet, 
Gert Jan Knoet 


